
Verslag vergadering Kring Breda in Prinsenbeek 14-09-2021. 

Aanwezig 17 leden van de afdelingen incl. bestuur 

 

Opening door Wim Hendrikx die aangeeft dat we nu weer bij elkaar kunnen 

komen. 

 

De concept agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

Voorstelronde van de aanwezigen. Er waren enige nieuwe gezichten. 

 

Samenstelling Bestuur  

Huidige situatie. De secretaris Jan van Berkom is onlangs overleden. Ben 

Martens treedt per 14-09-20221 af als voorzitter. Hans Mannaert treedt in de 

loop van dit jaar af als penningmeester. Louis Smits is bestuurslid. 

Voorstel;  

We vormen een voorlopig bestuur zoals hierna genoemd voor een half jaar. 

Zodra het kan zal er een definitief bestuur worden benoemd.  

Wim  Hendrikx is nu waarnemend voorzitter.   

Peter van Lier is kandidaat voorzitter, Hij stopt met het raadslidmaatschap. De 

vergadering is akkoord. 

Een secretaris wordt nog steeds gezocht. Voorlopig zal Wim Hendrikx dit doen.  

Rienus Huijbregts is beschikbaar om het penningmeesterschap over te nemen.  

Piet Delhaas en Cor Hammen willen projecten ondersteunen  en voorlopig het 

bestuur mee vormen.    

De jaarvergaderingen van 2021 en 2022 worden tezamen gehouden  begin 2022. 

De afdelingen stemmen hiermee in, dit ook mede gezien de weinige activiteiten 

van de Kring. Afdeling Prinsenbeek vroeg zich af of dit juridisch wel kan.  

 

Archief Kring Breda is kwijt sinds het overlijden van Jan van Berkom. Bestanden 

worden zo mogelijk verzameld door benadering van oud bestuursleden. 

 

Deelname seniorenraad Breda.  

Benadrukt wordt hoe belangrijk het is een vertegenwoordiging te krijgen in de 

seniorenraad, zeker bij een nieuw te vormen gemeenteraad. De Kring zal daarom 

in overleg treden met de  voorzitter van de huidige Seniorenraad Ronald 

Clayden. Piet Delhaas is wellicht bereid in de seniorenraad plaats te nemen. Ben 

Martens pleit alsnog van het belang hiervan en spoort afdelingen aan om voor 

kandidaten te zorgen. 

 

Brief aan politieke partijen, bijlage bij agenda. 

Wim Hendrikx geeft aan, dat van de items in de conceptbrief er maar een paar 

gekozen dienen te worden omdat alles toch niet gelezen zal worden en vraagt de 

afdelingen een 3 tot 4 tal items op te geven aan hem uiterlijk 21-9-2021.   

Daarna zal de brief worden verstuurd en zullen politieke partijen worden 

benaderd. 

 

Beheer Website Kring; Rienus en Wim zullen samen hieraan gaan werken en 

Rienus zal dit op termijn overnemen. De link is: www.kbobrabant.nl/kringbreda  

http://www.kbobrabant.nl/kringbreda


 

Inschrijving Kamer van Koophandel. Er is wel een inschrijvingsnr maar er zijn 

geen statuten aanwezig bij de KvK. Nieuwe conceptstatuten komen eind 

november van KBO-Brabant. Als er een compleet bestuur is wordt de Kring 

alsnog ingeschreven met statuten. 

 

Beleidsplan  KBO Brabant, bijlage bij agenda. Daar zat een invulformulier bij. 

Indien mogelijk invullen en alsnog naar KBO Brabant sturen. Het formulier van 

Afdeling Prinsenbeek is door Wim in den Bosch afgegeven. 

 

Regiovergadering West Brabant in Oudenbosch, wordt door Rienus en Peter 

namens de Kring  bijgewoond. Hier wordt het beleidsplan besproken en het 

belang en de prioriteit van de verschillende kernactiviteiten voor de regio 

bediscussieerd. 

 

Het Win-win project, bijlage bij agenda, wordt toegelicht door Cor Hammen die 

dit project samen met Piet Delhaes nader vorm willen geven Zij verzoeken 

afdelingen die belangstelling hebben om samen een werkgroep te kunnen 

maken, indien nodig. Denk hierbij aan items welke  voor de afdeling mogelijk is. 

Al deze informatie centraal naar Wim sturen. 

 

Rondvraag; 

Voorzitter vraagt hoe het gaat met de nieuwsbrieven uitwisseling. Vergadering is 

hierover tevreden en dit blijft doorgaan 

Bezoek van Kring bestuursleden aan Afdelingen en het Kringoverleg met zorg 

organisatie WIJ wordt voortgezet 

KBO Oost; Peter meldt dat zij pinbetaling met het systeem SUMUP ingevoerd 

hebben. Dit is gemakkelijk en ook goedkoop, geen bankkosten. 

Archief penningmeester zal in overleg met Rienus worden overgedragen en 

gekeken wordt, wat wel en wat niet bewaard moet blijven. 

KBO West heeft een aanbieding gehad om een eigen site te maken, Voorzitter 

adviseert om de gratis site van KBO Brabant in de Den Bosch te nemen en 

hiervoor contact te zoeken met Karen Roelofs van KBO Brabant. Deze site heeft 

dezelfde “look” als die van KBO-Brabant (Zie ook de site van de kring). 

De subsidiemogelijkheden voor de KBO afdelingen zal door het nieuwe 

Kringbestuur als item opgepakt worden met de gemeente om tot een 

transparante en duidelijke regeling te komen. 

 

Afscheid Ben Martens; 

Voorzitter memoreert zijn wapenfeiten in de jaren dat Ben kringvoorzitter is 

geweest en daarvoor in de adviescommissie Tussenniveau en vervolgens in de 

adviescommissie Beleid van KBO-Brabant. Hij krijgt daarvoor de KBO speld zilver 

met goud en ook een bloemetje voor de echtgenote van Ben. 

Dankwoord van Ben is emotioneel geroerd en hij wenst iedereen veel succes 

voor de toekomst en hoopt hierna contacten te behouden. 

 

Wim sluit hierna de vergadering.                                                                         

  


